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Algemene vergadering SAR dd° 29/05/2017 

Aanwezig :  

Luc Swerts, Jef Malfait, Eddy Maes, Lieve Dierckx, Leo Heyns, Godelieve Govaerts, Josée Van Otten, 
Clarisse Matheeussen, Leen Leestmans, Elvire Van Massenhoven, Frans Vanmechelen, Josée Van den 
Borne, Cinne Jonghbloet, Maria Lauwers, Frans Donkers, José Appels, Vera Geerts, Emma Peeterts, 
Elly Quadflieg, Diane Verdick, Rita Beyens, Xavier Verbaeten, Denise Gevers, Huybrechts Tania, Annie 
Leysen, Peter Segers, Wim Gilis; 
 
Verontschuldigd : 
 
Jef Engelen, Frans Portael, Rosette Broeckx, Loes Naegels, Bernard Hagen; 
 
Voor de aanvang van de vergadering  vraagt Johan Verheyen het woord omdat hij  alweer geen 
uitnodiging voor deze vergadering  heeft ontvangen.  De uitnodiging is zeker op het Stadskantoor op 
de post gegaan maar blijkbaar worden de uitnodigingen per brief niet allemaal bezorgd door de Post. 
Vanuit het secretariaat kan er echter niet meer worden gedaan dan het dubbel nakijken dat alle 
uitnodigingen per post ook daadwerkelijk vertrekken. Dit gebeurt iedere keer door Tania en Wim. 
Zijn er misschien wijzigingen bij de post ? Nieuw personeel, foute bezorging, …?? Er wordt 
gesuggereerd om een klacht in te dienen bij de Post. Het niet leveren van briefwisseling  blijkt steeds 
vaker voor te komen.  
Bij wijze van steekproef zullen wij bij het versturen van de uitnodiging voor de komende algemene 
vergadering (9/10) de 8 mensen die nog per brief de uitnodiging krijgen, contacteren om af te 
toetsen of ze als dan niet de uitnodiging hebben ontvangen. 
 
 
Hierna startte de voorzitster met de vergadering. 
 
1.Goedkeuring en opvolging vorig verslag dd°20/03/2017. 
 
Er waren geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
2.Verkiezing nieuwe voorzitter. 
 
Na een ambtsperiode van 12 jaar wordt afscheid genomen van onze voorzitster, Annie Leysen  
Daarom werd er, binnen de raad, op zoek gegaan naar een nieuwe trekker van onze raad. 
Er was slechts 1 kandidaat, Eddy Maes. 
Met 23 stemmen voor en 0 stemmen tegen wordt hij, vanaf het nieuwe werkjaar in september 2017, 
de nieuwe voorzitter. 
De leden van de algemene vergadering bedanken Annie voor haar inzet de voorbije jaren. 
 
3.Openbare toiletten. 
 
De bewegwijzering komt in orde. Er is een budget voorzien van 16.000 euro. Het plaatsen van de 
wegwijzers is gepland voor het bouwverlof. 
De algemene vergadering blijft het jammer vinden dat de horeca van Turnhout niet erg warmloopt 
voor het initiatief “plaspunten” en dit terwijl een groot aantal van hun klanten senioren zijn.  Kan dit 
niet nog eens aangekaart worden op de raad van de Horeca of bij de dienst toerisme? 
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Wat betreft de toiletten in de Horeca blijven we als raad aandringen dat de uitbaters er het nut van 
zouden inzien. Mogelijk is een gebrek aan enthousiasme bij diegenen die het zouden moeten 
promoten. Bovendien bevinden veel van die toiletten onder de grond (kelder) en zijn deze niet 
toegankelijk voor mensen met een verminderde mobiliteit. Misschien is dit ook een reden waarom er 
door de horeca  niet meer op gereageerd wordt . 
Kan vanuit de gemeente niet opgelegd worden dat bij het bouwen van nieuwe horecazaken of een 
grondige renovatie de voorwaarde wordt ingeschreven dat er minimum een toegankelijk toilet is op 
het  gelijkvloers? 
 
4.Banken. 
 
Er zouden  16 generatievriendelijke  banken geplaatst worden in het Stadspark.  Hiervan hebben we 
er tot nu toe 8 teruggevonden en uitgetest. De ervaring leert ons dat ze wel comfortabel zitten op de 
juiste hoogte. Er worden momenteel meer enkelzitjes gezet omdat men graag 2 armleuningen 
voorziet zodat de senior makkelijker kan rechtstaan. De sokkel waarop deze banken staan is niet 
hinderlijk voor de mensen en maakt het zitten een stuk makkelijker. 
De AV vraagt ook om naast de individuele banken ook een aantal banken voor meerdere personen te 
voorzien. Dat praat wat gemakkelijker. 
Wat betreft de wandelroute op Klein Engeland is men bezig om te bekijken hoe men op de beste 
manier het pad begaanbaar maakt; De ondergrond is niet overal hetzelfde en vraagt soms een 
andere aanpak. 
 
5.Matinees. 
 
De schoolvoorstellingen zijn ook toegankelijk voor andere mensen zoals senioren. Dit zou meer aan 
de Turnhoutse senior moeten bekend gemaakt worden. An Joseph , medewerker van de Warande, 
zal dit op de AV van oktober  komen toelichten.  
 
De Convenant met Het Gevolg moet nog onderhandeld worden. Dit is een beetje uitgesteld naar 
aanleiding van  de “huisvestingsproblemen” van Het Gevolg.  
 
6.Zwembad. 
 
De leden van de raad dringen er op aan dat men de prijzen van sommige zwemactiviteiten eens zou 
herbekijken. Momenteel betaalt iemand met een uitpas voor een les aquafit 1,20 euro terwijl men, 
zonder de pas, 6 euro betaalt.  Hiervoor is geen seniorentarief voorzien., terwijl voor gewone 
zwembeurten wel. Dit verschil is voor sommige senioren te groot. 
 
Ook vraagt men om meer controle te houden bij het proper houden van de kleedhokjes.(hygiëne).  
’s Avonds en zondagvoormiddag zijn deze vuil (maandverband/tampons op de vloer, papieren 
zakdoekjes,…) 
 
Tevens is er geen handvat voorzien in de kleedhokjes waardoor men zich nergens aan kan 
vasthouden bij het aan-en uitkleden.  De  zitbank in de hokjes wordt als te klein ervaren. 
 
In de sauna gebruiken veel mensen, vooral allochtonen geen handdoek om op te zitten. 
 
Een werkgroep vanuit de SAR  volgt best de ontwikkelingen hieromtrent op.  Deze zal bestaan uit 
Leen Leestmans, Elvire Van Massenhoven en Cinne Jonghbloet. Zij zullen onderling een datum 
afspreken om een afspraak te maken met het zwembad.  
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Op dit moment is het zwembad niet meer bereikbaar voor mensen met een handicap. De doorgang is 
versperd door nadarhekken van de stad. Dit wordt onmiddellijk opgenomen met de betrokken 
diensten. 
 
7.Sociale tarifering maaltijden dienstencentra. 
 
Dit is besproken op  het comité sociaal beleid van het OCMW op 11/5. Men is principieel akkoord.  
Een verdere praktische uitwerking moet nog volgen. Een budget van 20 000 euro werd in de 
begrotingswijziging ingeschreven.  
 
8.Leuningen. 
 
Onze werkgroep is samengekomen met de werkgroep toegankelijkheid en er is beslist om 2 
verschillende routes te volgen. De leden van de SAR zullen de toegankelijkheid bekijken vanuit het 
standpunt van de senioren en werken vooral rond leuningen, terwijl de mensen van de werkgroep 
toegankelijkheid dit bekijken vanuit het standpunt van de visueel gehandicapte en werken vooral 
rond contrasten, het gebruik van kleuren,…. 
Hugo Van de Craene kan dan alles samenbrengen en daarna kunnen er suggesties worden gedaan 
vanuit beide standpunten (naar vb. de Warande). 
 
9.Voorstelling en realisaties LICALAB. 
 
Leen Broeckx gaf een overzicht van waar LICALAB voor staat en wat zij tot nu toe allemaal hadden 
bereikt. vb. het onderzoek naar ontbijt voor dementerenden met slikproblemen. 
Na een verhelderende uiteenzetting dankte de voorzitster de spreekster en ging men over naar het 
volgende punt op de agenda. 
 
 
10.Varia. 
 
10.1. Banken op het Bels Lijntje. 
Er wordt gevraagd om mee uit te kijken naar plaatsen waar er eventueel banken kunnen worden 
geplaatst. Op veel plaatsen is het fietspad echter smal en is er geen plaats om banken te zetten. 
Momenteel staan er al aan de uitkijktoren en aan de achterkant van de camping op de Baalse Hei. 
 
10.2. Computerhulp aan huis. 
Uit de 30 projecten die op Thomas More werden voorgesteld is het project rond de computerhulp 
aan huis niet weerhouden. Via OKRA Kempen is er  wel een mogelijkheid om aan huis hulp te krijgen 
met zijn computer.  Zij werken  met vrijwilligers. Voorlopig enkel voor leden OKRA. 
Een jongeman had zich bij de stad aangeboden om dit op vrijwillige basis te doen bij de senioren van 
Turnhout. Er is interesse maar een aantal zaken moeten onderzocht worden.( verzekering, 
organisatie, planning, herkenbaarheid,…. )  Dit zal tegen de volgende vergadering worden nagekeken.  
Eventuele vrijwilligers kunnen misschien best contact opnemen met een organisatie die dit reeds 
aanbiedt (vb.OKRA of andere). 
 
10.3 Afscheid Annie 
Kan de “wisseling van de wacht” niet opgenomen worden in een artikel van de Binkenpost?   Luc 
Swerts legt het voor. 
 
10.3. Vragenronde. 
-Inschrijven voor activiteiten via het dienstencentrum is nog altijd moeilijk. Er waren o.a. problemen 
met de inschrijvingen voor de haringenbak. Vooral telefonisch blijkt het nogal eens fout te lopen 
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hoewel er duidelijke afspraken zijn. Dit puntje zal meegenomen worden naar de raad van het 
dienstencentrum. Ook vraagt men om bij vermelding van activiteiten in de Binkenpost alle 
inlichtingen betreffende de inschrijvingen te vermelden. 
 
-De mobilteit voor senioren in onze stad is nog steeds slecht. Men dient soms 3 à 4 bussen te nemen 
alvorens men op zijn bestemming is. Voor veel senioren is dit soms te veel. Kan men hier niet het 
voorbeeld van Nederland volgen waar in sommige steden elektrische golfkarretjes worden ingezet 
om senioren van de ene plaats naar de andere te voeren ? (gemakkelijk en milieuvriendelijk). 
Dat zal nagekeken worden op het internet. 
De gekende riksja is voor de maand juni verhuurd aan WZC De Wending om uitstapjes te kunnen 
doen. Waarom horen we eens niet bij Turnhoutse golfverenigingen i.v.m. golfwagentjes ? 
 
-Er  is zeker genoeg te doen voor senioren, maar zij moeten zelf wel de moeite doen om het te 
ontdekken. Misschien is dit wel te wijten aan de communicatie tussen organisatoren en senioren. 
 
-De Meerloop gaat in de zomerperiode de zaterdagnamiddag proberen open te houden. Dit betreft 
hier wel enkel een proefperiode. Nadien zal er een evaluatie volgen over de mate van succes. 
 
- Men vraagt of op een volgende algemene vergadering de sportraad zich eens kan komen 
voorstellen. Wim volgt dit op. 
 
 
Hierna sloot de voorzitster de vergadering. 
  


